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1. Het is inmiddels ruim drie maanden nadat eind juni door het college besloten is de 
hogere aanbesteding van circa EUR 1,4 mln inzake het centrumplan niet aan de Raad 
voor te leggen. Hiermee is het centrumplan effectief on-hold gezet. Wat is inmiddels 
de stand van zaken?

2. Wij hebben begrepen dat er vanuit de gemeente na dit besluit nog geen contact 
gezocht is met het centrummanagement om over het vervolg te spreken na dit in hun 
ogen verbijsterende besluit. Is dat correct? Zo ja, waarom heeft dit niet 
plaatsgevonden en wanneer gaat dat wel gebeuren? Op welke wijze heeft u aan 
stakeholdermanagement gedaan?

3. Er is een Raadsbesluit genomen om het centrumplan uit te voeren. Wordt er op dit 
moment helemaal niets meer uitgevoerd van het plan? Of wordt er gewerkt aan 
aanpassingen? 

4. Klopt het dat het onderhoud in het centrum nu ook on hold is gezet gedurende de 
uitvoeringsfase (waardoor bv niet functionerende pollars niet worden gerepareerd)? 
Is het college bereid dit te heroverwegen? Wordt ook gemonitord of dit leidt tot 
gevaarlijke situaties?

5. Hoe ziet de verdere planning van het project eruit?


